
Referat
Emne: Kollegianerrådsmødet

Formål med mødet: Skift af ejendomsadministrator

Mødeleder: Alex Brunebjerg

Referent: Benjamin Klerens

Stemmetællere:

Dato: 21/09/2022

Varighed: 1,5 time

Tilstedeværende:
Benjamin - A3
Alex - C4
Ella - G3
Thor - G3
Simon - J3
Lea - C2

Fraværende:
Sebastian (B2)
Cecilie (C4)

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Referatet er godkendt

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Kollegiet har fået nye nøgler til MC skur.
Kontakt Cecilie for at få en nøgle.

Cecilie

b. Kasserer
-

Intet nyt Alex

c. Fælleshusansvarlige
-

Sanne meddeler at det fungerer super fint
(efter skift)

Sanne

Side 1 af 2



d. Haveudvalg
-

Ikke til stede Sebastian

e. Håndværkeransvarlige
-

Mange problemer med ovnene.
Formand tager fat i CE får at høre om
løsninger

Simon og Sanne

f. Møbel. og
vaskekælderansvarlig
-

Nyt sæbe bestilt Lea

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Nyt wifi i vaskekælder virker som det skal.
Vi får mange besøgende på hjemmesiden

Alex

h. Formand
-

Nye emhætter er igang med at blive opsat.
Dog er opsætningen gået i stå pga. restordre
på emhætterne.

Benjamin

3. Nyt køleskab(e) og fryser
til fælleshuset

5/5 stemmer for nyt køleskab og fryser
Budget maks 4500kr.

Benjamin

4. Nye barstole til baren Alle stemmer for nye barstole. Simon

5. Hegn til Lilletoftsvænget Flertallet har takket ja til et tilbud fra JIMA
til et hegn til Julie (og mand). Ifølge
Hegnsloven forpligter os til at opstille hegn.

Hegnet til Ryan (nabo) planlægges stadig en
form for vedligeholdelse, dog hvis mulig så
forbedres det til næste haverengøring - Simon
arbejder på en løsning.

Alex, Benjamin og
Simon

6. Ny
ejendomsadministrator?

Alle mødedeltagende stemmer for at vi
skifter fra Kristiansdal til KBS. Benjamin og
Alex vil fortsætte med at tage det til
bestyrelsen. Mere info kommer til
generalforsamling.

Alex og Benjamin

7. Andet/Evt.
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